

Title (en)

Foldable quadrangular package, especially for filled satchels.

Title (de)

Quaderförmige Verpackung aus Faltmaterial, insbesondere für gefüllte Beutel.

Title (fr)

Emballage quadrangulaire en matériau pliable, en particulier pour des sachets remplis.

Publication

EP 0238071 A2 19870923 (DE)

Application

EP 87103998 A 19870318

Priority

DE 3609608 A 19860321

Abstract (en)

The package has a bottom, two longitudinal side walls (13), two end side walls (2, 4) and a top closure, a peripheral tear-off strip (17) being arranged in the side walls (1-4) for dividing the package into a bottom and a top package part, and a rear wall flap (13) bearing on one of the walls of the package, which flap is bonded to the bottom wall part and is extended upwards to the upper wall part via the tear-off strip (17). Provided in the bottom spaced apart and parallel to one another are several contact tabs (15) which are pressed out of the plane of the bottom into a position approximately parallel to the rear wall flap. These prevent the articles from slipping. <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird eine quaderförmige Verpackung aus Faltmaterial, insbesondere für gefüllte Beutel und dergleichen, mit einem Boden, zwei Längs-Seitenwänden (13), zwei Stirnseitenwänden (2,4) und einem oberen Verschluß, wobei in den Seitenwänden (1-4) ein ringsum laufender Aufreißstreifen (17) zum Teilen der Verpackung in einen unteren und einen oberen Verpackungsteil angeordnet ist und an einer der Wände der Verpackung eine Rückwandklappe (13) anliegt, die mit deren unteren Wandteil verklebt ist und die über den Aufreißstreifen (17) nach oben zum oberen Wandteil verlängert ist und im Boden beabstandet voneinander und parallel zueinander mehrere aus der Ebene des Bodens in eine Lage etwa parallel zu der Rückwandklappe herausgedrückte Anlagetaschen (15) vorgesehen sind, die ein Verrutschen der Artikel verhindern.

IPC 1-7

B65D 5/54

IPC 8 full level

B65D 5/50 (2006.01); **B65D 5/54** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/50 (2013.01); **B65D 5/5445** (2013.01)

Cited by

EP0670274A1; FR2875218A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0238071 A2 19870923; EP 0238071 A3 19890315; DE 3609608 C1 19870820

DOCDB simple family (application)

EP 87103998 A 19870318; DE 3609608 A 19860321